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SVENSK TEXELFÖRENING 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr   Plats: Telefonmöte  Datum 2002-11-17 

 

Mötets öppnande: 

Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 

 

§1 Förslag har inkommit från SLU och SF om en ny fårkontroll för 
köttrasfår efter att de har gått igenom vår skrivelse om önskvärda 

parametrar för avelsvärdering, som styrelsen tagit fram ihop med 
avelsrådet under år 2002. 

Vi har även varit i kontakt med Dansk fårkontroll och de vill gärna 
integrera den Svenska Texel- populationen. Möte med SF 18/12-2002 

Hör av er med synpunkter till Torgil 0430-440 50 

 
§2 Angående klippning i anslutning till auktion resp. riksbedömning 

rekommenderar avelsrådet klippning 2-3 veckor innan respektive 
bedömnings tillfälle. 

 
§3 Förslag om att förstärka Linköpings auktionen med bedömning av 

äldre djur och utöka densamma till 2 dagar. Lördag bedömning och 
auktion söndag. 

 
§4 Hemsidan har inte kommit till stånd ännu, men kontakt har tagits med 

Lammproducenterna för att snabbt kunna få ut information till 
medlemmarna. 

I första skedet vill vi lägga ut avelsmål, medlemslista, rasbeskrivning (ny 
omarbetad) och en möjlighet att ställa frågor för intresserade. 

 

§5 Vi har gott om västar pikétröjor i lager och en beställning talong 
medföljer utskick i december. 

 
§6 Texelföreningen är inbjuden till info om Scrapie-program i Stockholm, 

där vi också hoppas få svar på importföreskrifter för djur och sperma. 
 

§7 Om det blir möjligt att importera fryst sperma har föreningen för 
avsikt att ha eget kvävekärl för lagring. 
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§8 Svensk Texelförening har för avsikt att hålla Riksbedömning i egen 

regi på 3 platser med domare som föreningen utser. 
 

§9 Förslag om att utbilda lokala mönstrare för att få ett bättre och 
säkrare urval av hondjur. Vad är en rimlig kostnad för detta kom med 

förslag till årsmötet. 
 

§10 För att ta vara på våra bästa avelsbaggar skall ett register upprättas 
och skötas av en ansvarig i föreningen. 

 
§11 Årsmötet beslutades att det skall hållas 18/1-2003 i Ulricehamn och 

en veterinär skall bjudas in för att tala om Scrapie, avmaskning och 

semin. Kallelse skickas efter nyår. 
 

Vid pennan sekr. Anders Andersson 
 

 
 

  

  
  
  

  
  

  
  
  
  
  
  


